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I wish to congratulate the Communications Association 
of Hong Kong (CAHK) on its publication of the “2017 
Official Guide to ICT Industry in Hong Kong”.  This has 
been highly regarded as a resourceful reference bringing 
to light the latest trends of the ICT industry.

Technological innovation drives growth and economic 
development.  It inspires creative ideas, and generates 

new products and services, which solve business and social problems, leading 
us to a smarter living.  Sharing the same vision, we take every opportunity 
to advance innovation and development of our digital economy and drive 
application of ICT technologies in sustaining Hong Kong’s position as Asia’s 
leading digital city.
    
CAHK has also dedicated its efforts in nurturing a new generation of ICT leaders, 
through the launch of the ICT Elite Incubation Program and other activities for 
students.  I believe these undertakings will strengthen the development of ICT 
manpower and help to create more innovative leaders for Hong Kong.

Allen Yeung
Government Chief Information Officer
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
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I N N O V A T I O N   L E A D E R S H I P

我謹此祝賀香港通訊業聯會出版《 2017 香港通訊業概覽》。這份
概覽每兩年出版一次，提供資訊及通訊科技業的最新行業趨勢，公

認為極具參考價值的刊物。

科技創新既可推動經濟增長和發展，亦能啟發創新意念、開發創新

產品和服務，有助解決商業和社會問題，讓我們享有智優生活。秉

持着這一信念，我們會把握每個機會推動創新及數碼經濟的發展，

並促進資訊及通訊科技的應用，以維持香港作為亞洲領先數碼城市

的地位。

香港通訊業聯會亦通過推展「 ICT 精英培育計劃」及其他為學生而
設的活動，致力培育新一代的資訊及通訊科技領袖。我深信，這一

切將有助促進資訊及通訊科技的人力發展，並為香港培育更多具創

新思維的領袖人才。

楊德斌
政府資訊科技總監

香港特別行政區政府
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